
ZAPISNIK 
sa 17. sjednice Vijeća mjesnog odbora Kantrida od 18. prosinca 2024. godine,  

održane u prostorijama MO Kantrida, Lovranska 10 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Višnja Jelenčić, predsjednica 
- Ljubo Martinović, zamjenik predsjednice 
- Igor Suhin, član  i  
- Dragica Šibenik, tajnica MO Kantrida  
- Dr. Sandra Graf Župčić, članica 
-  

Sjednici nisu nazočni:  
- Krunoslav Pribanić, član 
 
Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo Zapisnik sa 16. sjednice VMO Kantrida od 8. 
studenoga 2024.godine.  
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Kantrida i predložila slijedeći: 
 

      
DNEVNI RED 

 

1. Izvješće o programskoj aktivnosti likovne radionice 
2. Izvješće o programskoj aktivnosti Djeda Mraz 
3. Izvješće o provedbi zdravstvenih aktivnosti -mjerenje tlaka i šećera 
4. Financijski plan za 2025. i projekcija za 2026 – 2027. 
5. Razno  

 
 

Točka  1 

Usvajanje Izvješća sa programske aktivnosti likovne radionice koje su održavane u periodu u periodu 

veljača-svibanj i rujan-prosinac 2024. godine. Predsjednica Vijeća obrazložila je i prezentirala izvješće sa 

programske aktivnosti likovnih radionica koje su rađene tehnikom enkaustika. Nakon kraće rasprave Vijeće 

je jednoglasno donijelo slijedeći:  

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo izvješće o programskoj aktivnosti likovne radionice 

u 2024. 
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Točka  2 

Usvajanje Izvješća sa programske aktivnosti dočeka Djeda Mraza koja je održana 12. prosinca 2024. 

godine. Predsjednica Vijeća obrazložila je i prezentirala izvješće sa programske aktivnosti Doček Djeda 

Mraza koja je održana u suradnji sa osnovnom školom Kantrida. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno 

donijelo slijedeći:  

 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo izvješće o programskoj aktivnosti Vijeće je 

jednoglasno usvojilo izvješće sa programske aktivnosti Doček Djeda Mraza. 

 
 

Točka  3 

Usvajanje Izvješća o provedbi zdravstvenih aktivnosti - Mjerenje tlaka i šećera je održana u periodu 

veljača-svibanj i rujan-prosinac 2024. godine.. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći:  

 

 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo izvješće o provedbi zdravstvenih aktivnosti - 

Mjerenje tlaka i šećera i savjetovanja mladih roditelja o dojenju.  
 
 

Točka  4 

Usvajanje Plana rada i Financijskog plana MO Kantrida za 2025. godinu Predsjednica Vijeća Višnja Jelenčić 

obrazložila je plan rada i financijski plan MO Kantrida za 2024. godinu te predložio usvajanje istog. Vijeće je 

nakon kraće rasprave donijelo slijedeći: 

Zaključak: 

Vijeće JEDNOGLASNO (3 glasova ZA) je usvojilo Plan rada i Financijski plan Vijeća MO Kantrida za 

2025. godinu 

 

Točka 5 
Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o usmenim prigovorima građana i njihovom 
nezadovoljstvu poradi nemogućnosti odlaganja (zbrinjavanja) vrećica sa izmetom od kućnih ljubimaca jer 
košarice nisu postavljene  ne samo na Kantridi već na cijelom području Grada Rijeke. Građani su prisiljeni  
plastične vrećice sa izmetom bacati u šumarke, ostavljaju uz nogostupe ili što je najčešći slučaj više ne kupe 
iza svojih ljubimaca. 
 

Zaključak   
Zamolba će se proslijediti nadležnim službama i zatražiti žurno postavljanje  košarica  sa vrećicama 

za izmet od kućnih ljubimaca na području cijelog grada. 

 

Točka 5/1 
Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o zaprimljenom  mail-u gospođe iz ulice Vere 
Bratonja k.br.  26 kojem traži odgovor tko je i poradi čega dao odobrenje za proširenje javne rasvjete  u 
blizini kućnih brojeva 47-48-49.  

Zaključak   
Proširenje javne rasvjete realizirano je na temelju zahtjeva građana iz 2023. godine, zahtjeve stručne 

službe Grada ocijenile opravdanim, a članovi Vijeće prilikom   usvajanja prijedloga podržalo. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Točka 5/2 

Predsjednica VMO Višnja Jelenčić izvijestila je nazočne o zaprimljenom  mail-u  Medicinskog fakulteta u 
Zagrebu u čijem privitku je i prezentacija  o namjeni prostora bivše bolnice Kantrida. Istim mailom traženo 
je i  naše očitovanje. 

 
Zaključak   

Obzirom da su vijećnici MO Kantrida na 1. sastanku  iznijeli svoja mišljenja o namjeni prostora 
bivše Dječje bolnice Kantrida, a koja su uvaženi i navedeni u prezentaciji. Vijećnici su 
JEDNOGLASNI (3 glasova ZA) te izrazito zahtijevaju da upravljanje prostorom bivše bolnice 
Kantrida  ostane u nadležnosti Grada, odnosno da bude javno. 
 
 
 
 

Sjednica je završena u 20 sati. 
Ovaj zapisnik sastoji sa od 3 (tri) stranice. 
 

 
     Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                Predsjednica Vijeća MO Kantrida                                

      
                   Dragica Šibenik                                              Višnja Jelenčić  
 
 
 
 


